
Svar på Sirpa Kauppinens och Vaula Norrenas och och flera andra (37) 
ledamöters motion om att säkerställa de idrotts- och motionsplatser som 
finns i västra Vanda
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Ledamöterna Sirpa Kauppinen och Vaula Norrena och 37 andra ledamöter lämnade in följande 
motion i enlighet med fullmäktiges arbetsordning:

”I västra Vanda är en stor del av skolornas gymnastiksalar under långa tiden tagna ur bruk på grund 
av renoveringar och inneluftsproblem (och i fortsättningen på grund av de elektroniska 
studentskrivningarna). Nu har man också för avsikt att 31.5.2016 ta Tuomelan koulus nya idrottshall 
ur bruk, eftersom den räknas höra till skolfastigheten Tuomelan koulu.

Tuomelas idrottshall på 262 m2 byggdes för bara ungefär tio år sedan till en tillgänglig och 
högklassig idrottslokal. Det lönar sig inte att låta den välfungerande byggnaden stå oanvänd i ett 
läge då det finns ett stort behov för den. För närvarande används idrottshallen i Tuomela 41 timmar i
veckan av olika idrottsföreningar.

Det finns inga ersättande lokaler, tvärtom är både Hasselbackens och Råtorps gymnastiksalar just nu
under reparation, och även Hämeenkylän koulus gymnastiksal kommer antagligen att vara en längre
tid ur bruk, på grund av inneluftsymtom.
Bland annat Myllymäen koulus gymnastiksal har tagits ur bruk redan tidigare.

För att trygga verksamheten för idrottsföreningarna i västra Vanda föreslår vi att idrottsväsendet tar 
ansvar för underhållet av Tuomelan koulus idrottsbyggnad och fortsättningsvis låter lokalen att stå 
till idrottsföreningarnas förfogande."

Stadsfullmäktige 25.1.2016 § 21

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för 
beredning.
_____

Fastighetscentralen inom verksamhetsområdet för markanvändning, byggnad och miljö 
konstaterar följande som sitt svar:
Fastighetscentralen har diskuterat läget avseende skolornas gymnastiksalar med idrottsservicen som
förhållit sig positivt till att ersätta underhållskostnaderna för gymnastiksalsbyggnaden vid Tuomelan 
koulu för att på så vis göra det möjligt för idrottsföreningarna att fortsätta sin verksamhet. För 
fastighetscentralens del föreligger tills vidare inga hinder mot att idrottslokaliteterna är i användning.
Läget kan förändras om lokaliteternas skick försämras eller på grund av fortsatta åtgärder som gäller
fastigheten efter det att den inte längre används som skola.

Stadsstyrelsen 7.3.2016 § 37

Förslag framlagt av biträdande stadsdirektören för verksamhetsområdet för 
markanvändning, byggnad och miljö:
Stadstyrelsen beslutar att 

a) ge Sirpa Kauppinen och Vaula Norrena samt flera andra ledamöter som undertecknat 
motionen stadsstyrelsens svar i enlighet med förslaget, och

b) föreslå att stadsfullmäktige antecknar stadsstyrelsens svar för kännedom.
Beslut:
Stadsstyrelsen beslutade enhälligt att återremittera ärendet för ny beredning.
_____

Biträdande stadsdirektören för verksamhetsområdet för markanvändning, byggnad och miljö  
kompletterade sitt svar enligt följande:
Gymnastiksalen vid Tuomela skola kan tills vidare utnyttjas för idrottsservicens bruk.



Bildningsväsendet konstaterar i sitt svar följande:
Användningen av gymnastiksalen i Tuomelan koulu kommer att ordnas oberoende av om 
undervisningen i skolbyggnaden fortsätter hösten 2016 eller inte. Idrottsservicen och 
fastighetscentralen går igenom praktiska frågor som hänger samman med användningen av 
gymnastiksalen och man försöker säkerställa att detta sker smidigt. Fastighetscentralen kontrollerar 
att lokaliteterna är i användbart skick samt tar till eventuella åtgärder för att gymnastiksalen ska 
kunna användas trots att skolan inte är i användning. Man har precis som tidigare kunnat boka tider 
till gymnastiksalens lokaliteter via lokalbokningsystemet Timmi. 

Om utredningarna under våren skulle visa att det inte av någon anledning är möjligt att använda 
gymnastiksalen i Tuomela skola strävar idrottsservicen efter ersättande arrangemang i andra 
tillgängliga lokaliteter för att ens delvis säkerställa att verksamheten kan fortsätta. 

Inom bildningsväsendet beslutade man grunda en arbetsgrupp för att under våren 2016 utreda och 
dra upp riktlinjerna för principerna avseende användningen av skolornas gymnastiksalar. 
Arbetsgruppen fick i uppgift att bland annat utreda principerna för användning av gymnastiksalarna i
Tuomelan koulu och Hevoshaan koulu fr.o.m. 1.8.2016, att vid behov tänka ut lösningar för 
tilläggslokaliteter för idrotts- och motionsverksamhet på längre sikt samt dra upp riktlinjer för 
lokalbokningssystemets användarbehörigheter. I arbetsgruppen ingår idrottsdirektören, direktören 
för den grundläggande utbildningen, direktören för den svenskspråkiga servicen, ekonomi- och 
förvaltningsdirektören samt direktören för ungdoms- och vuxenutbildningen. Dessutom inbjuds Pekka
Wallenius som fastighetscentralens representant i arbetsgruppen. Arbetsgruppen rapporterar om 
utredningens resultat senast i samband med bildningsväsendets sista ledningsgruppsmöte i april. 

Stadsstyrelsen 21.3.2016 § 22

Stadsdirektörens förslag:
Stadsstyrelsens beslutar att 

a) ge Sirpa Kauppinen och Vaula Norrena samt flera andra ledamöter som undertecknat 
motionen stadsstyrelsens svar i enlighet med förslaget, och

b) föreslå att stadsfullmäktige antecknar stadsstyrelsens svar för kännedom.
Behandling:
Stadsdirektören ändrade den första meningen i följande stycke i föredragningslistan 
Bildningsväsendet konstaterar i sitt svar följande: till att lyda såhär: ”Användningen av 
gymnastiksalen i Tuomelan koulu kommer att ordnas oberoende av om undervisningen i 
skolbyggnaden fortsätter hösten 2016 eller inte.”
Beslut:
Det ändrade förslaget godkändes.
_____

Stadsfullmäktige 18.4.2016  § 17

Stadsstyrelsens förslag:
Stadsfullmäktige antecknar stadsstyrelsens svar för kännedom.
Beslut:
Förslaget godkändes.

Anvisningar för sökande av ändring: 4.1 Besvärsförbud

Närmare information:
Pekka Wallenius tfn 09 8392 2376, Veli-Matti Kallislahti 09 8392 3632 fornamn.efternamn[at]vanda.fi


